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Zápis z řádného zasedání revizní komise 

konaného dne 11. dubna 2023 od 18:00 hod 

online 

 

Přítomni za RK pánové Hruška, Loos, Hromas a Šašek 

Dále přítomen Ing. Štěpán Šebelka 

 

Předseda RK zahájil online schůzi a přečetl program. 

 

1) Kooptace nového člena RK Ing. Štěpána Šebelky 

Dne 19. září 2022 rezignoval na svou funkci člen RK Ing. Luboš Šilhavý. Na základě bodu 3) § 

11 stanov spolku se zbývající členové RK rozhodli kooptovat jako náhradního člena Ing. Štěpána 

Šebelku, jakožto nezvoleného kandidáta s největším počtem hlasů při volbách na VČS dne 24. 
září 2021. 

 

1) Podnět Ing. Josefa Papáčka  

Dne 23. října 2022 zaslal Ing. Papáček podnět s žádostí o prošetření působení člena RK pana 

Adolfa Loose jako náhradníka zástupce do výboru za plemeno Limousine. 

 

Předseda RK potvrdil, že dle platných stanov není možné působit v obou funkcích současně. 

Pan Loos s výkladem souhlasí a sdělil, že se žádného jednání výboru nezúčastní a na nejbližším 

jednání klubu bude zvolen nový náhradník zástupce do výboru. 

 

 

2) Podnět pana Milana Bílka 

Pan Bílek se obrátil na předsedu RK s několika podněty, které poté hromadně zformuloval ve 

svém emailu ze dne 23. března 2023. RK si pro zodpovězení otázek vyžádala stanovisko JUDr. 

Pavliše, z jehož odpovědí pak čerpá. 

 

Podnět I)  

Má Asociace jakékoliv právo vystupovat jménem Klubu? Přebírat za něj agendu a jakkoliv 

oslovovat členy PK AA jiné než svoje vlastní členy a to pod hlavičkou nebo pod dojmem toho, že 

tak činí v zastoupení všech členů PK AA a nebo pod hlavičkou Svazu? Pokud ano tak v jakých 

případech a z jakého mandátu? 

 

Asociace má právo z rozhodnutí jednání klubu z října 2022 vystupovat a jednat jménem klubu, ale 

musí tak být zjevně uvedeno. Asociace chovatelů Aberdeen Angus je tak oprávněna jako spolek 
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jednat za Klub AA, vyplývá-li z konkrétního jednání, že tak jedná v zastoupení Klubu AA. 

Z pozvánky na 31. března 2023 nevyplývá, že by bylo svoláno shromáždění členů Klubu AA, ani 

že se jedná o jakékoliv jednání v zastoupení Klubu AA. Výslovně je uvedeno, že se jedná o schůzi 

členů plemenné knihy (jakožto zvláštního panelu, který sám o sobě není organizační složkou 

Svazu, neboť členská základna se s členy Svazu nemusí nutně překrývat), která má své víceméně 

odborné pravomoci, a dále pak schůzi Asociace (jakožto samostatné právnické osoby). 

 

Podnět II) 

Je svolání schůze tímto způsobem, bez patřičných náležitostí a v rozporu se stanovami možno 

považovat za platné ve vztahu k členům Klubu? Je možné usnesení vztahující se ke Svazu a 

Klubu (a tím členům PK AA) z takové schůze považovat za platná? 

 

Z výše uvedeného tedy plyne, že se nejedná o schůzi Klubu AA jakožto organizační složky Svazu, 

ale o schůzi jiných složek/subjektů. Závěry ze schůze Asociace tak nejsou závěry Klubu AA a je 

nezbytné je považovat za závěry od Svazu nezávislého a odděleného subjektu (jeho interní 

záležitost). Jejich závěry (z důvodu personálního propojení značné části chovatelů plemene AA) 

lze brát jako podnět k jednání a jistý „hlas lidu“, nejedná se však o závěry organizační složky 

Svazu, tudíž pro Vás nejsou závazné. 

Závěry schůze „členů plemenné knihy“ nelze považovat za závěry Klubu AA (nebylo tak svoláno 

a ani to z pozvánky nikterak alespoň nepřímo nevyplývá), ale toliko za hlas těchto chovatelů, 

jakožto neformálního shromáždění sui generis se svým specifickým postavením ve vztahu ke 

šlechtitelství a k volbě Rady PK, nikoliv ke Svazu jako takovému. Shromáždění členů plemenné 

knihy ani není výslovně orgánem Svazu ani jeho organizační složkou (srov. § 11 stanov). 

 

Na základě výše uvedeného právního rozkladu se RK domnívá, že bod 5 schůze „Stanovisko 

chovatelů AA k úpravě stanov ČSCHMS“ měl být projednáván na jednání klubu AA. 

 

Podnět 3) 

Je možné aby soubor kontaktů na členy PK byl používán k rozesílání informací třetím subjektem 

a šíření informací nesouvisejících s Klubem a potažmo Svazem? GDPR.  

Členy plemenné knihy by měl svolávat předseda rady PK (i když to není výslovně uvedeno). On si 

musí zdůvodnit, kde k údajům přišel, od koho, kdo mu je předal a zdali k tomuto měl oprávnění. 

 

 

V Častolovicích dne 11. dubna 2023 

 

 

 

 

 

 

Ing. David Hruška  

předseda revizní komise 


